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İYİ Parti Giresun İl Baş-
kanı İsmail Bektaşoğlu, 
yaklaşan yerel seçimler-
de edinecekleri tavır hak-
kında açıklamada bulun-
du.

Bektaşoğlu, “Hiç bir 
partinin mültecisi olmaya-
cağız. İyi parti olarak önü-
müzdeki yerel seçimlere 
tüm hızımızla devam edi-
yoruz. Diğer partilerde adı 
geçenleri ve bize aday 
adaylığı başvurusu yapan 
tüm arkadaşları, hassasi-
yetle inceliyoruz.

Be lediye, İktidarın 
elinde olmasına rağmen 
dişe dokunur, bir icraatı ol-
madığı aşikârdır. Aksine 

mutlaka bu şehre kazan-
dıracağız. Kesinlikle itti-
fak olmayacak ama Gire-
sun’un menfaati için işbir-
liği olur mu, onu zaman 
gösterecektir. Her Gire-
sunlu, parti gözetmeksi-
zin yaşadığı bu şehre en 
iyi kim hizmet edeceğini, 
adaylara bakarak en 
doğru kararı vereceğine 
inanıyorum. Bu şehrin di-
namiklerini iyi bilen, sos-
yal, çağdaş milletiyle 
elele olan, çalmadan da 
hizmet edilebileceğine 
inanan, adaylara her 
zaman kapımız açıktır” ifa-
delerini kullandı. 

(Gülsen Dikgöz)

ne buldum delisi olmuş! 
Önüne geleni satmaya ça-
lışmaktadır. Üst geçitlere 
asılan bir yazı şöyledir; 
“Dal çık projesini hayata 

geçirdik” Hayata geçti mi? 
Hayır. İyi parti olarak, ya-
şadığımız bu şehri, eko-
nomik ve sosyal olarak ile-
riye götürecek bir adayı 

Cumhuriyet Halk Partisi'nde yapılan 
Merkez İlçe başkanlığı seçiminde, mev-
cut başkan Avukat Murat Bektaş güven 
tazeledi.

344 delegenin oy kullanma hakkı ol-
duğu merkez ilçe kongresinde; Murat 
Bektaş 201 oy alırken, Ahmet Nejat Ka-
raibrahim 122 oy aldı.

Giresun Merkez İlçe Başkanlığı'nın 
yeni yönetim listesinde şu şekilde oluştu:

Murat Bektaş, Sıla Konal, Öykü Yusu-
fağaoğlu,Sıla Konal, Neslihan Konar 
Özer, Haluk Aksu, Emre Çağırırcan, Mus-
tafa Çiftci, Yılmaz Demiral, Kerim Kaba-
caoğlu, Sedat Kaya, Fikret Koç, Ersin 
Şahin, Tuncer Tuncay, Hatice Turan, 
Ulaş Yazıcıoğlu, Hamit Yılmaz. 

(Gülsen Dikgöz)

AK Parti Giresun İl Baş-
kanı ve Organize Sanayi 
Bölgesi Müdürü İnşaat Mü-
hendisi Mete Bahadır Yıl-
maz, Giresun 2. OSB’nin 
her geçen gün büyümeye 
ve istihdam alanı oluştur-
maya devam ettiğini kay-
detti.

Yaklaşık 480 bin m2’lik 
alan büyüklüğünde Gire-
sun 2. Organize Sanayi 
Bölgesi’nin Bulancak mer-
kezine 4 km, Piraziz ilçesi-
ne 3 km, Giresun merkezi-
ne yaklaşık 19 km, Ordu 
iline 21 km, Ordu-Giresun 
Havaalanına ise 10 km me-
safede olduğunu kayde-
den İl Başkanı Yılmaz, “Or-

ganize Sanayi Bölgemiz, 
şehrimizin yıldızı haline 
geldi. Organize Sanayi Böl-
gemizde yer alan firmaları-
mız istihdam ve üretim an-
lamında hem şehrimize 
hem de ülkemize hizmet 
ediyor. Her bir firmamıza te-
şekkür ediyorum. OSB’miz 
inşallah büyümesini yıl so-
nuna kadar sürdürüp, 
2024 yılı içerisinde de ka-
pasi tesini ar tı racaktır. 
Bunun için de planlamala-
rımızı şimdiden yapmaya 
başladık.” dedi.

Giresun 2. Organize Sa-
nayi Bölgesi’nde daha ön-
ceden yer tahsisi yapılan 
üç firmanın daha inşaat ya-

pımına başladığını kayde-
den İl Başkanı Yılmaz, 
“İnşaat yapım ruhsatını 
alan üç yeni fabrikamız 
daha bu hafta temel grubu 
imalatlarına başlanıldı. Ay-
dınlatma armatürleri, teks-
til bıçakları ve konfeksiyon 
mamulleri üretimi yapacak 
olan firmalarımız önümüz-
deki yıl ortasından sonra fa-
aliyete geçecek inşallah. 
Toplamda 600 kişilik yeni 
istihdam sağlayacak yatı-
rımcılarımızı tebrik ediyor, 
çalışmalarında başarılar di-
liyorum. Şehrimize hayırlı 
ve uğurlu olsun” diye ko-
nuştu. 

(Sabri Yücel)

Tirebolu’da Belediyesi tarafın-
dan kentin çeşitli sokak ve mahalle-
lerinde temizlik çalışması tüm hı-
zıyla devam ediyor. Temizlik işleri 
müdürlüğü tarafından yönetilen haf-
riyat temizliği çalışmalarının devam 
ettiği aktarıldı. (Sabri Yücel)

Giresun’da fındık hasadını bitirip ku-
rutma telaşına düşen fındık üreticilerini 
hem rekolte hem de serbest piyasada 
oluşan fiyatlardan memnun değil.

Giresun serbest piyasada fındık fi-
yatı bu hafta 83 liradan başladı.

Giresun Ticaret Borsası Başkanı 
Hamza Bölük, 2023 ürünü fındığın 
alımlarının 15 Ağustos'ta kilogramı 75 
liradan başladığını söyledi.

Pazara az miktarda ürün inişi nede-
niyle fiyatın yükseliş gösterdiğini belir-

ten Bölük, serbest piyasada bir kilogram fın-
dığın 83 liradan işlem gördüğünü aktardı.

Bölük, serbest piyasasının, Giresun ka-
lite fındığı 84 liradan alan TMO'nun seviye-
sine ulaştığını kaydetti.

TMO, fındık alım merkezi sayısını arttır-
dı. 2 olan fındık alım merkezi 7’ye yükseldi.

TMO, 4 Eylül’de Tirebolu ve Merkez böl-
gesinde fındık alımına başlamıştı. Daha 
sonra ise Bulancak, Dereli, Güce, Espiye 
ve Görele ilçelerinde de ürün kabulüne baş-
landı. (Sabri Yücel)

“Yaklaşık 600 kişiye istihdam!”
Yılmaz; “Giresun 2. OSB'de üç firma daha inşaat yapımına başladı”

'Hiç bir partinin
mültecisi olmayacağız’

Bektaş ile yeniden!

Tirebolu'da temizlik
çalışması sürüyor

Fındık fiyatı yükselişe geçti
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Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti ve eşi Belkıs Ser-
dengeçti ile birlikte huzure-
vi sakinlerini ve minik kalp-
leri ziyaret etti.

İlk olarak Giresun Hu-
zurevi Yaşlı Bakım ve Re-
habilitasyon Merkezi sa-
kinlerini ziyaret eden Vali 

Vali Serdengeçti, ziya-
ret sonrası duygularını pay-
laşarak, “Eşim Belkıs 
Hanım ile birlikte bizleri bu-
günlere hazırlayan, feda-
kâr ve sevgi dolu yürekle-
riyle yolumuzu aydınlatan 
değerli büyüklerimizi ziya-

Serdengeçti ve eşi, toplu-
mun her kesimini ziyaret 
ederek duyarlılıklarını bir 
kez daha gösterdi.

Huzurevi ziyareti sıra-
sında Vali Serdengeçti ve 
eşi, ulu çınarlarımızla bir 
araya gelerek samimi soh-
betler gerçekleştirdiler. On-

ret ettik. Rabbim ömürleri-
ni bereketlendirsin, sıhhat 
ve afiyet ihsan eylesin.” 
sözlerini kullandı.

Huzurevi ziyaretinin ar-
dından Vali Serdengeçti ve 
eşi Hanımefendi, Sevgi Ev-
lerine geçti. Burada minik 

ların yaşam tecrübelerini 
dinleyen Vali Serdengeçti, 
büyüklerimize hayatın her 
anının değer taşıdığını vur-
guladı. Ulu çınarlarımız, 
Vali Serdengeçti ve eşi Ha-
nımefendi'ye ziyaretlerin-
den dolayı büyük bir mem-
nuniyetle teşekkür etti.

kalplerle oyunlar oynaya-
rak ve onlarla vakit geçire-
rek unutulmaz anılar birik-
tirdiler.

Vali Serdengeçti, minik 
kalplere her zaman destek 
olmaya ve onların hayatla-
rını daha iyi bir şekilde yön-

lendirmelerine yardımcı ol-
maya devam edeceklerini 
belirtti. Minik kalpler de Vali 
Serdengeçti ve eşi Hanı-
mefendi'nin ziyaretlerin-
den büyük bir sevinç duya-
rak onlara teşekkür etti.

 (Giresun Valiliği)

için yeniden onay bekle-
diklerini ifade etti.

Dört yıldır ilçe başkanlı-
ğını başarıyla sürdüren ve 
ilçe halkı tarafından da se-
vilen bir isim olan Necmi 
Sıbıç faaliyetlerini şöyle 
özetledi;

‘HAYAL
EDİLEMEYENLERİ

GERÇEKLEŞTİRDİK, 
OYUMUZU DA YÜZDE 

40 ARTIRDIK’
“Partimizin kırk yıldır 

üyesi olmayan mahalle ve 
köylerde sayısız üye yap-
tık. Bulancak tarihinde ilk 
defa bir Bulancaklı ismin il 
başkanı seçilmesini sağla-
dık. Milletvekili sıralama-
sında bir ismin ikinci sıraya 

CHP Bulancak İlçe Baş-
kanı Necmi Sıbıç, “Ne 
mavi ne beyaz bizim rengi-
miz al bayrağımızın rengi-
dir” diyerek yaptığı çalış-
malar hakkında bir açıkla-
ma yaptı.

Cumhuriyet Halk Parti-
si (CHP) Bulancak İlçe Baş-
kanı Necmi Sıbıç, 5 Eylül 
2023 Salı günü yapılacak 
kongrede yeniden ilçe baş-
kanlığına aday olduğunu 
belirterek, “Rengimiz ne 
mavi ne beyaz, bizim ren-
gimiz al bayrağımızın 
rengi” diyerek, ilçede hayal 
edilemeyenleri yaptıklarını 
ve yapmaya devam etmek 

tarak destekte bulunduk. 
Salgın dolayısıyla kapa-
nan ber ber es na fı na 
maddi yardımda bulunduk. 
Tüm dar gelirli vatandaşla-
rımıza başta hijyen malze-
meleri olmak üzere ihtiyaç-
larına yönelik yardımlarda 
bulunduk. Dört yıldır ekip 
olarak köy/kent demeden 
ziyaretlerde bulunduk. Hal-
kımızın iyi ve kötü günüm-
de yanında olduk. Üzüntü-
lerini ve sevinçlerini pay-
laştık.

En önemlisi de dep-
remzedelere tam sekiz tır 
yardım götürdük, ayrıca 
maddi destek sunduk.

Kesintisiz mücadelemi-
zin sonunda oy sayımızı 
yüzde 40 oranında artır-
dık” dedi.

‘ŞİMDİ HEDEFİMİZ 
BELEDİYEYİ KA ZAN-
MAK’

Yeniden aday olduğu-
nu belirten Necmi Sıbıç, 
tüm partilileri ve parti dost-
larını kongreye davet ede-
rek, “Şimdi hedefimiz Bu-
lancak Belediyesi'ni ka-
zanmak, ilçe halkımıza en 
iyi hizmetleri sunmaktır. 
Halkımız bizden bunu bek-
liyor, birlik ve beraberlik 
içinde başaracağız. Gelin 
coşkuyu birlikte paylaşa-
lım, hak hukuk adalet yo-
lunda mücadele azmimizi 
çoğaltalım. Kongremiz 
Salı günü saat 10.00'da 
Doğa Piknik'te yapılacak. 
Ayrımız gayrımız yok. Ren-
gimiz de ne mavi ne beyaz, 
rengimiz al bayrağımızın 
rengidir” diye konuştu. 

(Gülsen Dikgöz)

girmesini sağladık. Bizden 
önce en az yedi köyde par-
timiz seçimlerse sıfır çe-
kerdi, şimdi her köyden oy 
geliyor. Genel Başkanımız 
sayın Kemal Kılıçdaroğ-
lu'nu ilçemizde fındık har-
manında konuk ettik. İBB 
Başkanımız sayın Ekrem 
İmamoğlu'nu da ilçemizde 
konuk ederek, dondurma-
mızı tattırdık. Oylarımızı 
milletvekili seçimlerinde 
ülke ortalamasının beş 
puan üzerine çıkardık. Co-
vid19 salgınında herke-
simle dayanışma içinde 
olduk. Pazar ye rin de 
maske ve hijyen malzeme-
leri dağıttık. Kahve ve çay 
ocaklarına çay şeker dağı-

Vali Serdengeçti, ulu çınarlarımızı
ve minik kalpleri ziyaret etti

'Hayal edilemeyenleri yaptık’

Giresun'un Şebinkara-
hisar ilçesinde yapılacak 
T Tipi Cezaevi projesinin 
yeniden ihalesi yapılacak. 
Ak Parti Şebinkarahisar 
İlçe Başkanı Nejat Oku-
yar, "Cezaevi projemiz ye-
niden ihale ediliyor." dedi.

Giresun'un Şebinkara-

TESLİMİ YAPILACAK
Okuyar, yaptığı açıkla-

mada, "Projemiz, Eylül ayı 
içerisinde Cezaevinin iha-
lesi yapılarak, 10 gün içe-
risinde yeni müteahhit fir-
mamıza yer teslimi yapıla-
cak." dedi.

Okuyar, cezaevi inşa-
atının yeniden ihale edil-
mesinde desteğini esirge-
meyen Ak Parti Giresun 
milletvekilleri Prof. Dr. 
Nazım Elmas ve Ali Temür 
ile Ak Parti İl Başkanı Mete 
Bahadır Yılmaz ve Genel 
Başkan Yardımcısı Nuret-
tin Canikli’ye teşekkür etti.

1.000 MAHKUM 
KAPASİTELİ, 300 PER-

SONEL ÇALIŞACAK
1.000 mahkum kapasi-

teli, 300 yakın personelin 
çalışacağı, direkt ve do-
laylı yollardan ilçeye katkı 
sağlayacak projede istih-
dam ve ekonomi sahası 
oluşturacağı ifade ediliyor. 

(Haber Merkezi)

hisar ilçesinde yapılması 
planlanan T Tipi şeklinde 
yapılacak olan bölge ceza-
evi projesinde yeni geliş-
me yaşandı. Temelleri atıl-
dıktan sonra ihalesi fesih 
edilen bölge cezaevi inşa-
atı yeniden ihale ediliyor.
İHALESİ EYLÜL AYINDA 

OLACAK
Ak Parti Şebinkarahi-

sar İlçe Başkanı Nejat 
Okuyar, yaklaşık maliyet 
hazırlıkları tamamlanan 
cezaevi inşaatı ihalesinin 
ihale birimine gönderildi-
ğini söyledi.

10 GÜN İÇİNDE YER 

Bölge Cezaevi projesi
ihaleye çıkıyor!

Giresun Belediyesi itfaiyesi, hızlı
çözüm için hizmet kalitesini artırıyor

Giresun Belediyesi 
İtfaiyesi, her geçen gün hiz-
met kalitesini yükselterek 
olaylara daha hızlı çözüm 
sunmaya devam ediyor.

7 gün 24 saat görev ba-
şında olan ekipler, vatan-
daşlar tarafından 112 
çağrı merkezine gelen ih-
barlar üzerine hareket edi-
yor.

Ev, araç, bitki örtüsü 
gibi yangınlara müdahale-
de bulunmanın yanı sıra, 
kaza ve afet gibi acil du-
rumlarda da kurtarma ope-
rasyonlarına katılıyorlar.

Giresun Belediyesi 
İtfaiye ekipleri, olaylara 
müdahalelerinin yanı sıra 
7’den 70’e toplumun her 
kesiminde yangına karşı 

geçirdiklerini vurgulaya-
rak, "Vatandaşlarımızın 
güveni ve huzuru için ar-
kadaşlarımız mesai mef-
hu mu gö zet mek si zin 
görev başında bulunuyor. 
İtfaiyecilik cesaret isteyen 
bir görev. Gösterdikleri 

doğru davranış bilinci 
oluşturmak amacıyla yü-
rüttüğü eğitim çalışmaları-
na da devam ediyor.

Giresun Belediyesi 
İtfaiye Müdürlüğü, olayla-
ra daha hızlı ve doğru 
çözüm sunmak adına mo-

azimli çalışmalardan dola-
yı tüm itfaiye ekibimizi canı 
gönülden kut luyo rum. 
Onlar bu ülkenin gerçek 
kahramanlarıdır ve yılın 
365 günü, günün 24 sa-
atinde görev başındadır. 
Başta yangınlar olmak 
üzere farklı doğa olayları-
na, arama kurtarma çalış-
malarına hiç tereddütsüz 
müdahalelerde bulunarak 
vatandaşlarımızın güvenli-
ği konusunda her zaman 
yanlarındadır. Bizler de 
şehrimizin ihtiyaçları doğ-
rultusunda oluşabilecek 
olaylara karşı ekibimizin 
çalışmalarına destek ola-
cak her türlü yatırımı yapı-
yoruz" şeklinde konuştu. 
(Dursun Onur)

dern ekipmanlarla donatıl-
mış ve eğitimli personeliy-
le hizmet veriyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
İtfaiye Teşkilatı'nın hizmet 
kalitesini daha da yükselt-
mek için yenilikleri hayata 
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Ankara'da düzenlenen 
Teknofest 2023 etkinliğine 
katılan Belediye Başkanı 
Ömer Şentürk, Teknoloji 
ve Sanayi Bakanı Mehmet 
Fatih Kacır ile görüştü.

Başkan Şentürk, ilçele-
rine yönelik devam eden 
ve planlanan yatırımlar 
hakkında Bakan Kacır'a 
bilgi verdi.

Görüşme sırasında ma-
saya yatırılan başlıca ko-
nular şöyle

1. Doğalgaz Arzının Hız-
landırılması: İlçenin doğal-
gaz altyapısının geliştiril-
mesi ve daha fazla mahal-
leye ulaşması için 3 yıl için-
de yapılacak boru hattı ile il-
gili süreç hızlandırılacak.

2. Genişleyen Doğal-

Görüşme, Teknofest 
2023 etkinliklerinin ilçe için 
büyük bir fırsat sunması ba-
kımından olumlu bir geliş-
me olarak kayda geçti. İler-
leyen dönemde bu projele-
rin hayata geçirilmesiyle il-
çenin gelişimine katkı sağ-
lanması bekleniyor. 

(Gülsen Dikgöz)

gaz Altyapısı: Bu yıl başla-
yan ve büyük bir kısmı ta-
mamlanan doğalgaz altya-
pısı, önümüzdeki yıl içinde 
tüm ilçe merkezini kapsa-
yacak şekilde artırılacak.

3. Organize Sanayi Böl-
gesi İçin Fizibilite Çalışma-
ları: İlçede planlanan Or-
ganize Sanayi Bölgesi için 
fizibilite çalışmaları ve yer-
leşke konusu ele alındı.

4. Altyapı Yenileme ve 
İçme Suyu Kapasitesi: İlçe 
merkezinde başlatılan alt-
yapı yenileme çalışmaları 
tüm mahalleleri kapsaya-
cak şekilde genişletilecek 
ve içme suyu isale hattı ye-
niden güzergahlandırıla-
rak kapasitesi artırılacak.

5. Belediyenin Kapasi-

te ve Ekipman Güçlendiril-
mesi: Belediyenin konka-
sör tesisi kapasitesinin ve 
ekipmanlarının yenilen-
mesi, araç filosunun güç-
lendirilmesi için destek 
talep edildi.

ŞENTÜRK'TEN
BAKAN 
KACIR'A

TEŞEKKÜR
Bakan Kacır'ın daveti, 

misafirperverliği ve ilçeye 
sağladığı her türlü destek 
için teşekkürlerini ileten 
Şentürk, görüşmenin, ilçe-
nin kalkınması ve altyapı-
sının güçlendirilmesi için 
önemli bir adım olduğuna 
vurgu yaparak, gelecekte-
ki işbirliği projelerine dair 
umutlarını dile getirdi.

Bakan Kacır'dan memleketine
5 maddelik destek isteği!

Giresun Belediyesi afetin ilk saatlerinden itibaren
aralıksız olarak çalışmalarına devam ediyor.

Afetin izleri siliniyor
Metrekareye 132 kilog-

ram yağışın düştüğü böl-
geden hiç ayrılmayan be-
lediye ekipleri tarafından 
geniş kapsamlı çalışmalar 
yürütülüyor.

Hacısiyam Mahalle-
si’nin bazı sokak ve cadde-
lerinde yaşanan olumsuz-
lukların giderilmesi için Su 
ve Kanalizasyon İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri tarafından 
tam donanımlı vidanjörle 
birlikte kanal temizleme, 
Temizlik İşleri Müdürlüğü 
ekipleri tarafından yıkama 
çalışması ve Fen İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri tarafından 
da moloz ve yağışların ge-
tirmiş olduğu kalıntıları kal-
dırma çalışması gerçek-
leştirerek selin izleri silini-
yor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, et-
kili olan sağanakta, metre-
kareye 132 kilogram civa-
rında yağış düştüğünü ve 
bazı bölgelerde taşkınların 
oluş tuğunu be lir te rek; 
“Bölgemize kısa bir süre 
içerisinde yüksek oranda 
yağışın düşmesinden do-
layı bazı noktalarda su bas-
kınları yaşandı. Afet sevi-

yesinde olan bu aşırı ya-
ğışlarda sıkıntılar söz ko-
nusu olabiliyor. Bizler de 
bunları yerinde, anında, za-
manında vatandaşımızın 
hiçbir zaman mağdur ol-
masına fırsat vermeden 
çözme yolunda gayretler 
gösteriyoruz. Bu yoğun 
yağış sonrası beklentimi-
zin çok daha üzerinde bir 
sel afeti yaşadık ama anın-
da müdahale ettiğimiz için 
sıkıntıyı minimum düzeye 

indirdik. Ayrıca karayolun-
da oluşan su birikintisini bir 
saat içerisinde tahliye 
ettik. Şimdi de ekiplerimiz 
ile afetin yoğun şekilde ya-

şandığı bölgelerde moloz 
kaldırma, temizleme, yıka-
ma ve kanal temizleme ça-
lışması yürütüyoruz” dedi. 

(Dursun Onur)

Ağustosta enflasyon yüzde 9,09 oldu

Enflasyon ağustosta 
aylık bazda yüzde 9,09 ar-
tarken yıllık bazda yüzde 
58,94 oldu.

Tüketici Fiyat Endeksi 
(TÜFE) ağustosta aylık 
bazda yüzde 9,09, Yurt İçi 
Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-
ÜFE) yüzde 5,89 artış gös-
terdi. Yıllık enflasyon tüke-
tici fiyat larında yüzde 
58,94, yurt içi üretici fiyat-
larında yüzde 49,41 oldu.

Türkiye İstatistik Kuru-
mu verilerine göre, ağus-
tosta 12 aylık ortalamalar 
dikkate alındığında, tüketi-
ci fiyatları yüzde 56,28, 
yurt içi üretici fiyatları 
yüzde 71,97 arttı.

Aylık bazda TÜFE 
yüzde 9,09, Yİ-ÜFE yüzde 
5,89 yükseldi.

T Ü F E ,  a ğ u s t o s t a  
geçen yılın aralık ayına 
göre yüzde 43,06, Yİ-ÜFE 
ise yüzde 31,59 arttı.

Yıllık enflasyon, tüketici 
fiyatlarında yüzde 58,94, 
yurt içi üretici fiyatlarında 
yüzde 49,41 oldu.

Beklentiler
Finans Enflasyon Bek-

lenti Anketi'ne katılan eko-
nomistler, ağustos ayında 
TÜFE'nin aylık bazda 
yüzde 7,32 artacağını ön-
görmüştü.

Yurt İçi Üretici Fiyat En-
deksi (Yİ-ÜFE), ağustosta 
yıllık bazda madencilik ve 
taş ocakçılığında yüzde 
66,42, imalat ta yüzde 
54,41, su temininde yüzde 
67,09 artış, elektrik, gaz 
üretimi ve dağıtımında 
yüzde 8,21 azalış gösterdi.

Türkiye İstatistik Kuru-
mu verilerine göre, Yİ-
ÜFE, ağustosta bir önceki 
aya göre yüzde 5,89, 
geçen yılın aralık ayına 
göre yüzde 31,59, geçen 
yılın aynı ayına göre yüzde 
49,41 ve 12 aylık ortala-
malara göre yüzde 71,97 
yükseldi.

Sanayinin dört ana sek-
törünün ağustosta yıllık 
bazda değişimleri, maden-
cilik ve taş ocakçılığında 
yüzde 66,42, imalat ta 
yüzde 54,41, su temininde 
yüzde 67,09 artış, elektrik, 
gaz üretimi ve dağıtımında 
yüzde 8,21 azalış olarak 

gerçekleşti.
Bu grupların aylık deği-

şimlerine bakıldığında ise 
madencilik ve taş ocakçılı-
ğında yüzde 9,99, imalatta 
yüzde 5,41, su temininde 
yüzde 6,88, elektrik, gaz 
üretimi ve dağıtımında 
yüzde 10,16 artış görüldü. 

(Gülsen Dikgöz)

Başkan Emür'den Vali Serdengeçti'ye
hayırlı olsun ziyareti 

Keşap Belediye Başkanı Mehmet 
Emür, Valiler Kararnamesi ile Gire-
sun Valiliği görevine atanan Vali Meh-
met Fatih Serdengeçti'ye hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu.

Başkan Emür” Keşap Kaymaka-
mımız ,AK Parti İlçe Başkanımız 
,MHP İlçe Başkanımız , Belediye 
Meclis Üyelerimiz ve Belediye Baş-
kan Yardımcılarımız ile birlikte Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan ’ın tensipleriyle İlimize ata-
nan Valimiz Sayın Mehmet Fatih Ser-
dengeçti’ye hayırlı olsun ziyareti ger-
çekleştirdik. Keşap’ımız ile ilgili isti-
şarelerde bulunduk. Yeni Valimize 
görevinde başarılar dilerim. Allah yar-
dımcısı olsun” dedi. (Gülsen Dikgöz)



4 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ

541 211 87 00

7 Eylül 2023

Galatasaray Başkanı 
Dursun Aydın Özbek ve 
kardeşi Mehmet Aydın 
Özbek, memleketleri Gire-
sun'un Şebinkarahisar il-
çesinde önemli bir eğitim 
projesine imza atıyorlar. 
Anne ve babaları Hasan 
ve Kezban Özbek adına 
yaptırılan Hasan & Kezban 
Özbek Meslek Lisesi'nin in-
şaatında sona geliniyor.

Giresun'un Şebinkara-
hisar İlçesinde Galatasa-
ray Başkanı Dursun Aydın 
Özbek ve kardeşi Mehmet 
Aydın Özbek, Hasan & 
Kezban Özbek Meslek Li-
sesi İnşaatının ekim ayı içe-
risinde tamamlanması he-
defleniyor.
YENİ EĞİTİM ÖĞRETİM 

YILI ÖNCESİ 
YETİŞTİRİLMEYE ÇALI-

da mimari tasarımı ve 
çevre düzenlemesi de 
Mimar Vildan Çetinoğlu ta-
rafından titizlikle yapılıyor.

Yoğun Çalışma
Bu okulun hızla tamam-

lanabilmesi için 107 kişi, 
yoğun bir şekilde çalış-
maktadır. Okulun açılışını 
yeni eğitim öğretim döne-
mine yetiştirmek için teknik 
ekip ve çalışanlar büyük 
bir özveri ile çalışıyor.
Modern Donanım ve Tek-

noloji
Tamamlandığında, bu 

okul modern teknolojiyle 

ŞILIYOR
Okul binasının yapımı-

nı üst lenen yük lenici 
mimar Vildan Cetinoğlu, 
Y E N İ  Ş E B İ N K A-
RAHİSAR'a yaptığı açıkla-
mada "Şuan dış cephesi ta-
mamlanmak üzere. İçerde 
mekanik, sıhhi tesisat, 
elektrik, alçı, sıva, alçıpan 
ve şap imalatları peşkeşe 
devam ediyor. Ekim ayın-
da resmi açılış planlaması 
yapıldı" ifadelerini kullan-
dı.

DURSUN ÖZBEK VE 
MİLLİ EĞİTİM BAKANI 
AÇILIŞA GELEBİLİR
Ak Parti ilçe Başkanı 

Nejat Okuyar, Ekim ayında 
yapılması planlanan açılış 
törenine Dursun Özbek ve 
Milli Eğitim Bakanı Yusuf 
Tekin'in de programlarına 

donatılmış sınıflara sahip 
olacak. İç donanım, iç teş-
rifat ve bütün donanımlar, 
anahtar teslim olarak Vil-
dan Çetinoğlu Mimarlık 
A.Ş. tarafından sağlana-
caktır. Okul aynı zamanda 
doğalgaz ısıtma sistemi de 
dahil olmak üzere tüm ge-
reksinimleri karşılayacak 
şekilde tasarlanmıştır.
Geniş ve Çeşitli Alanlar

Hasan  &  Kez ban  
Özbek Meslek Lisesi, 
geniş bir yelpazede eğitim 
olanakları sunacaktır. Okul 
binasında kütüphane, kon-

göre Ekim sonu açılışı ya-
pılarak öğrencilerimizin hiz-
metine sunulacak.

Çalışmaların aralıksız 
sürdüğü okul binamızın ya-
pımını üstlenen Mimarımız 
ve yüklenicimiz Vildan Ce-
tinoğlu başta olmak üzere 
tüm çalışanlara kolaylıklar 
diliyorum.

Özel Tasarım ve Geniş 
Kapasite

Bu mesleki ve teknik 
okul binası, özel mimari ta-
sarımıyla dikkat çekiyor. 5 
bin 100 metrekarelik bir 
arazi üzerine inşa edilen 
bu tek blok yapı, 1.991 met-
rekarelik inşaat oturum ala-
nına sahip ve 4 katlıdır. 
İnşaatın yüklenici firması 
Vildan Çetinoğlu Mimarlık 
ve Ticaret A.Ş. tarafından 
üstlenilmiştir. Aynı zaman-

ferans salonu, sığınak, 
spor salonu, bilişim ve ya-
zılım bölümleri, bilgi işlem 
merkezi, fizik, kimya ve ta-
sarım bölümleri, AR-GE 
atölyeleri, laboratuvarlar 
ve kantin gibi çeşitli alanlar 
bulunmaktadır. Ayrıca, oku-
lun idari bölümleri ve sos-
yal donatım alanları da öğ-
rencilere geniş bir eğitim 
deneyimi sunacak.
Galatasaray Müzesi Bö-

lümü
Galatasaray Kulübü 

Başkanı Dursun Özbek ve 
kardeşi Mehmet Aydın 

Özbek, okul içinde bir mini 
Galatasaray müzesi yapıl-
masını planlıyorlar. Bu 
müze, Galatasaray'a olan 
sevgilerini ve bağlılıklarını 
yansıtacak ve okulun kül-
türel mirasını zenginleşti-
recektir.

Hasan  &  Kez ban  
Özbek Meslek Lisesi, eği-
tim alanında büyük bir 
katkı sunmayı hedefleyen 
bu önemli projenin bir par-
çası olarak Şebinkarahisar 
ilçesine uzun yıllar hizmet 
vermeye devam edecektir. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun en değerlilerimiz 
için Giresun’umuza ka-
zandırdığı Bilgi Evleri’nde 
yeni dönem kayıtları baş-
ladı.

Geçtiğimiz 4 yılda şeh-
rimize kazandırılan Aksu, 
Kumyalı ve Çıtlakkale 
Bilgi Evlerinde atölye eği-
timi görmek isteyen öğ-
renciler, 4 – 30 Eylül tarih-
leri arasında Bilgi Evlerine 
giderek kayıtlarını yaptı-
rabilecek.

Bilgi Evleri’nde öğren-
ciler bilgiye daha kolay ula-
şıyor, kendilerini geliştir-
me imkanı bularak boş za-
manlarını değerlendiriyor.

Teknolojiye daha hızlı 
ulaşan çocuklar ve genç-
ler Bilgi Evleri’nde kitap 
okuma alışkanlığı da ka-
zanarak, ders çalışma im-
kanlarından da yararlanı-
yor.

Yıl boyunca robotik 
kodlama, bilişim internet, 
ebru, kağıt sanatları, eva 
tasarım, resim, sulu boya, 
edep atölyesi, akıl zeka 
oyunları, satranç, drama, 
sokak oyunları, piyanı, 
gitar, bağlama, kemençe, 
keman, halk oyunları ve 

yor. Öğrencilerimiz kitap 
okuyup, ders çalışıp, 
dersleri için gerekli olacak 
birçok bilgiye buradan ula-
şabiliyor. Buraya gelen 
her öğrencimizi, kendi ço-
cuğumuz gibi görüp ona 
göre eğitip donatıyor ve 
onlara sahip çıkıyoruz. 
Yeni dönemde de çocuk-
larımızı ve gençlerimizi 
bilgi evlerimize bekliyo-
ruz” dedi. (Dursun Onur)

fikir atölyesi faaliyetleri uy-
gulanıyor.

BAŞKAN 
ŞENLİKOĞLU; “GÖS-

TERİLEN İLGİDEN MUT-
LUYUZ”

Şehrin en değerlilerine 
böylesi bir projeyi hayata 
ge çir mek ten ol duk ça 
mutlu ve gururlu oldukları-
nı dile getiren Giresun Be-
lediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, yıl boyunca öğ-

rencilerin atölyeler aracılı-
ğıyla daha fazla bilgiye 
ulaştığını kaydetti.

Başkan Şenlikoğlu, 
“Bilgi Evlerimize gösteri-
len ilgi ve memnuniyet biz-
leri gerçekten çok mem-
nun ediyor. Geçtiğimiz 4 
yıl boyunca binlerce öğ-
rencimizi Bilgi Evlerimizde 
ağırladık. Bilgi Evlerimiz 
çocuk ve gençlerimize 
çok önemli eğitimler veri-

Giresun Belediyesi ta-
rafından Ordu-Giresun Ha-
valimanı’na şık oturma 
grupları yerleştirildi.

Modern şekilde imalatı 
yapılan üç adet oturma 
grubu ve ahşap görsellerin 
montajı Giresun Belediye-
si görevlileri tarafından ta-
mamlandı ve oturma grup-
ları havaalanına gelen va-
tandaşların kullanımına su-
nuldu.

Ordu-Giresun Havali-
manı’nı kullanacak olan va-
tandaşların dinlenebilme-
leri ve bekleme sürelerini 
daha keyifli hale getirmesi 
için konulan bu yeni otur-
ma grupları modern tasa-
rım ve konforlarıyla ön 
plana çıkıyor.

nuniyet duyduklarını dile 
getirerek, Giresun Beledi-
ye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu’na teşekkür etti. 

(Dursun Onur)

Aynı zamanda şık bir 
görünüm sunan ve estetik 
açıdan da göz alıcı olan 
oturma grupları vatandaş-
lar tarafından da büyük be-

ğeni topladı.
Giresunlu vatandaşlar 

havaalanında ‘Giresun Be-
lediyesi’ yazılı oturma 
gruplarını görünce mem-

Dursun Özbek, memleketinde 5 yıldızlı otel gibi okul yaptırıyor!

İnşaatta sona yaklaşıldı

Bilgi evlerinde yeni dönem kayıtları başladı
Başkan Şenlikoğlu; “Bilgi evlerimiz çocuk ve gençlerimize çok önemli
eğitimler veriyor”

Ordu-Giresun havalimanı'na
şık oturma grupları yerleştirildi
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Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun Giresun’a değer ka-
tacak Dev Projeler arasın-
da yer alan ve yapımı 
devam eden Millet Bahçe-
si projesi tüm hızıyla sürü-
yor.

yolları ve tematik bahçeler 
yer alıyor.

Sosyal donatılarla dolu, 
yürüyüş alanlarının oldu-
ğu, Giresun’un en büyük 
yeşil alanına sahip olacak 
Mil let Bahçesi’nde 98 
araçlık otopark, günümüz 
teknolojisine uygun olarak 
da 10 elektrikli araç şarj üni-
tesi de yer alacak.

BAŞKAN
ŞENLİKOĞLU; 

“GİRESUN’UMUZA 
DEĞER BİR YATIRIM”

Devam eden çalışma-
ları yerinde inceleyen ve 
yüklenici firmadan bilgi 
alan Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
şehrin merkezinde yer 
alan Millet Bahçesi projesi-
nin tüm hızıyla devam etti-
ğini belirterek, yeşil alan-
larla, sosyal donatılarla ve 
yürüyüş yollarıyla dolu bu 
devasa projeyi Mart ayı iti-
bariyle Giresunluların hiz-
metine sunmayı hedefle-
diklerini kaydetti.

Başkan Şenlikoğ lu, 
“Bugün arkadaşlarımızla 
birlikte şantiyemizi ziyare-
te geldik. Millet Bahçemiz, 

Daha yeşil ve daha ya-
şanabilir bir Giresun hedefi 
için 24 bin 160 metrekare-
lik bir alana projelendirilen 
Millet Bahçesi’nde hum-
malı çalışma gerçekleştiri-
liyor.

Tamamlandığında Gi-

şehrimizin ortasında yeşil 
bir vaha olarak ortaya çık-
maya başladı. Çalışmalar 
devam ediyor. Millet Bah-
çesi denilince sadece bir 
bahçe akıllara gelse de 
ciddi bir iş var ortada. Arka 
bölümde yaklaşık 116 
kazık temel var. İnşallah alt-
yapı çalışması Aralık itiba-
riyle bitmiş olacak. Bir süre 
sonra üstyapı çalışmaları-
na da geçilmiş olacak. 

resun’a yapılmış en mo-
dern ve en kapsamlı sos-
yal donatı alanı özelliğini ta-
şıyacak proje içeriğinde 
koşu yolu, bisiklet yolu, 
çocuk oyun alanı, açık ve 
kapalı otopark, peyzaj do-
natı alanları, yaya yürüyüş 

Yavaş yavaş şekillenmeye 
başladı. İnşallah Mart iti-
bariyle de insanımızın hiz-
metine sunacağız. Şehri-
mizin ortasında, insanımı-
zın nefes alacağı, yeşil bir 
alan, otoparklarıyla, çocuk 
oyun alanlarıyla ve sosyal 
donatılarıyla şekillenmiş 
bir Millet Bahçesi’ni inşa 
ediyoruz. Bu proje ihtiyaca 
göre düzenlendi. Millet 
Bahçemiz tamamlandığın-

da vatandaşlarımızın doğ-
rudan yaşam kalitelerini ar-
tımı konusunda önemli bir 
yere sahip olacak. Millet 
Bahçemizin şehrimize ka-
zandırılmasında emeği 
geçen başta Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip Er-
doğan’a, bakanlarımıza, 
TOKİ’ye ve emeği geçen 
herkese teşekkür ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

(Dursun Onur)

Giresun'da fındık hasa-
dı devam ederken, fındık 
üretilmeyen ilçesi Şebin-
karahisar'a özgü dövme 
fındık helvasında üretim 
süreci başlıyor. İlk kez yi-
yenlerin vazgeçemediği yö-
resel lezzet, yaklaşık gün-
ler süren emeğin ardından 
hazırlanıyor.

Giresun'un Şebinkara-
hisar ilçesinde üretilen 
özel dövme fındık helvası, 
hem yöresel bir lezzet hem 
de sağlık açısından fayda-
ları olan bir atıştırmalık ola-
rak öne çıkıyor. Bu gele-
neksel helva, kış aylarında 
özellikle vücudu sıcak 

BOZULMUYOR
Fındık helvasının en 

büyük avantajlarından biri, 
uzun süre bozulmadan 
saklanabilmesidir. Bu özel 
helva, özellikle kış ayların-
da talep görüyor çünkü 
hem lezzetli hem de enerji 
deposu olarak biliniyor. Şe-
binkarahisar'a özgü bu 
helva, yerel halk tarafın-
dan seviliyor ve sadece 
ilçe sakinlerinin talebini kar-
şılayabiliyor.

FINDIK HELVASINA 
TALEP ÇOK

Şebinkarahisar'da fın-
dık üretimi olmamasına 
rağmen, bu özgün dövme 

tutma ve enerji sağlama 
özelliği ile biliniyor.

8 SAAT ELDE
DÖVÜLÜYOR

Şebinkarahisar ilçesin-
deki üreticiler, bu benzer-
siz helvanın yapımında 
özenle seçilen çifte kavrul-
muş Giresun kalite yağlı 
fındıklarını kullanıyorlar. 
Helva yapımı, geleneksel 
yöntemlerle gerçekleştirili-
yor ve en az 8 saat boyun-
ca özel bir kütük içerisinde 
dövülerek oluşturuluyor. 
İşte bu özel işleme, helva-
nın dayanıklılığı ve lezzeti 
katkı sağlıyor.

UZUN SÜRE

fındık helvası ilçenin özel 
bir lezzeti olarak öne çıkı-
yor.

İlçe dışından gelen ta-
leplere yetişemeyen üreti-
ciler, fındık fiyatlarına göre 
değişen helva fiyatı kilosu 
200 liraya kadar alıcı bulu-
yor.

GELENEKSEL
YÖNTEMLERLE

YAPILIYOR
Şebinkarahisar'ın bu 

özel dövme fındık helvası, 
yöresel bir lezzet olarak ge-
leneksel yöntemlerle yapı-
lıyor. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Türkiye’yi yasa boğan, Kahra-
manmaraş merkezli 11 ilde etkili 
olan depremler Türkiye'de yeniden 
deprem gerçeğini hatırlattı. Son ay-
larda yaşanan seller sonrası yaşa-
nan kayıplar da çok fazla olunca 17 
Ağustos 1999 yılında yaşanan 
büyük Marmara depremi sonrasın-
da yaptırılması zorunlu hâle gelen 
DASK’ın yerine zorunlu afet sigor-
tası ZAS geliyor. Yeni sistem hem 
depremi hem de sel afetini kapsa-
yacak. Zorunlu Afet Sigortası ZAS 
ile ilgili değerlendirme yapan Mo-
nopoli Sigorta Kurucu Ortağı ve 
CEO’su Erol Esentürk, hem konuta 
hem de konut içindeki eşyalara ge-
lecek zararları kapsayacak bu uy-
gulama ile vatandaşların tek prim 
ödeyerek, afetler dolayısıyla oluşa-
bilecek kayıpları için kapsamlı bir 
poliçe alabileceğini söyledi.

Şu anda 3 bin 16 lira olan met-
rekare teminat bedeli 6 bin liraya 

yükseleceğini belirten Monopoli Si-
gorta Kurucu Ortağı ve CEO’su 
Erol Esentürk, “Türk Reasürans, 

hazırladığı tasarıyı Sigortacılık ve 
Özel Emeklilik Düzenleme ve De-
netleme Kurumu’na (SEDDK) gön-
derdi. Bu yeni uygulama ile temi-
natlar da enflasyona endeksli ola-
rak her ay artacak. DASK enflasyo-
na endeksli olacak. TÜFE’ye göre 
her ay belirlenen enflasyon oranın-
da DASK yapılan konutun sigorta 
bedeli artacak. Yeni düzenleme 
sonrası ZAS’ın içine artık eşyalar 
da girecek. Sigorta yaptırılırken ‘ev 
sahibi misin, kiracı mısın’ diye so-
rulacak. Vatandaş, ev sahibiyse sa-
dece konut için DASK yapılacak. 
Konutta kiracı ise Dask’ın içine 
eşya sigortası dahil olacak” dedi ve 
“Yeni düzenlemenin 2024'ün ba-
şından itibaren uygulamaya girme-
si bekleniyor, biz sigorta acenteleri 
için nasıl bir çalışma olacağını ve 
bu sürecin nasıl devam edeceğini 
önümüzdeki günlerde göreceğiz” 
diye ekledi. (Haber Merkezi)

Başkan Şenlikoğlu; “millet bahçesi şehrimizin prestijini artıracak”

Millet bahçesi çalışmaları hızla sürüyor

Vali Serdengeçti'den,
Rektör Can'a iadeiziyaret

Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti, Giresun Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Yıl-
maz Can’a iadeiziyarette 
bulundu.

Vali Serdengeçti, gö-
reve başladıktan kısa bir 
süre sonra, Rektör Can ta-
rafından yapılan hayırlı 
olsun ziyaretine karşılık 
vererek, iadeiziyaret ger-
çekleştirdi.

Rektörlük binasının gi-
rişinde, Rektör Can tara-
fından sıcak bir şekilde 
karşılanan Vali Serden-
geçti, ziyaret esnasında 
üniversite yetkilileri ile de 
bir araya geldi.

Görüşme sırasında Gi-
resun Üniversitesinin mev-
cut eğitim programları, 
araştırma projeleri ve top-
lumsal katkıları hakkında 

ayrıntılı bilgi paylaşıldı. 
Akabinde Giresun'un eği-
tim sektöründeki ihtiyaç-
ları ve gelecekteki proje-
leri ele alındı. Ayrıca ziya-
ret esnasında eğitim ala-
nındaki projelerin yanı 
sıra genel bölgesel kal-
kınma ve toplumsal me-
seleler hakkında da fikir 
alışverişi yapıldı. 

(Giresun Valiliği)

Giresun'da toplanan fındık Şebinkarahisar'da yöresel lezzete dönüşüyor! 

Dövme Fındık Helvası!

DASK yerine Zorunlu Afet Sigortası ZAS geliyor
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Bayanlar 45 kiloda mü-
cadele eden Milli sporcu-
muz Cansu Bektaş, üç 
bronz madalya kazanarak 
dünya üçüncüsü oldu. Gi-
resunlu Cansu'ya artık bu 
şehrin sahip çıkması gere-
kiyor.

Üçüncüsü oldu. Sporcu-
muza Madalyasını Fede-
rasyon Başkanvekili Ömer 
Öztürk verdi. Türkiye Hal-
ter Federasyonu Başkanı 
Talat Ünlü Dünya Şampi-
yonasında 3 bronz madal-
ya kazanan Cansu Beş-

Suudi Ara bis tan’ın 
Riyad şehrindeki Prens 
Faysal Bin Fahd Olimpiyat 
Kompleksinde Pazartesi 
günü başlayan organizas-
yonda Bayanlar 45 kiloda 
mücadele eden Milli spor-
cumuz Cansu Bektaş, üç 

taş’ı, antrenörlerini ve ku-
lübünü tebrik etti.

ŞİMDİ DEĞİLSE NE 
ZAMAN?

Giresunlu Cansu başa-
rılarına Arabistan’ta bir ye-
nisi daha eklerken, O’na 
bu yolda gereken desteğin 
verilmemesi şaşırtıyor. Bir-
çok zorlukların üstesinden 
gelerek bu başarılara imza 

bronz madalya kazanarak 
dünya üçüncüsü oldu. 
Sporcumuz koparmada 75 
kiloluk kaldırışıyla bronz, 
Silkmede 87 kilo ile bronz, 
toplamda da elde ettiği 162 
kiloluk dereceyle bronz ma-
dalya kazandı ve Dünya 

atan Cansu, Konya’da oku-
yor. Senelerce hizmet etti-
ği Giresunspor’dan ayrıl-
dıktan sonra iş için çalma-
dığı kapı bı rakmayan 
ancak tüm kapılar yüzüne 
kapanan Talat Bektaş’ın 
kızı olan Cansu’ya artık bu 
şehrin sahip çıkması gere-
kiyor. Milli halterci Cansu’ 
nun babası Talat Bektaş; 

“Kızıma daha iyi şartlarda 
spor yaptırmak istiyorum. 
Onun elde ettiği başarılar, 
kazandığı altın, gümüş ve 
bronz madalyalar beni ve 
ailemi çok mutlu ediyor 
ancak elimizden Cansu’ya 
daha iyi şartlarda spor yap-
tırma imkanı maalesef gel-
miyor” dedi. 

(Mehmet Yaşar)

Giresunspor'un sol beki Faruk Can, kad-
rodaki genç futbolculara destek olunması is-
tedi.

3-1 mağlubiyetle sonuçlanan Eyüpspor 
müsabakası sonrasında Giresunsporlu ta-
raftarların olduğu bölüme giden solak futbol-
cu; “Genç bir takımız ve görüyorsunuz ki en 
büyük eksikliğimiz tecrübesizliğimiz. Biz sa-
vaşıyoruz. Bu gençlerin hepsi pırıl pırıl ço-
cuklar. Hepsinin tek düşüncesi var o da Gi-
resunspor’u başarıya taşımak. Lütfen küfür 
ve hakaret etmeyin” dedi.

 (Mehmet Yaşar)

Cansu dünya üçüncüsü

Yamak'tan kongre çağrısı
Başkan Yamak: “Baş-

kanlık ya da koltuk merak-
lısı hiçbir zaman olma-
dım. Güçlü bir yönetim çı-
karsa daha öncede dedi-
ğim gibi Giresunspor'un 
her kademesinde görev 
yapmaya hazırım. Bizim 
için söz konusu Giresuns-
por ise gerisi teferruattır”

Giresunspor Başkanı 
Nahid Yamak, tüm dele-
gelerden hafta sonu yapı-
lacak kongreye katılmala-
rını istedi. Başkan Yamak; 
“Hafta sonu olağanüstü 
genel kurulumuz var. 559 
kongre üyemizin de sa-
londa olmasını umut edi-
yorum. Benim konuşaca-
ğım çok şeyler var. 25 
Şubat’tan bu yana neler 
yaptık, neler yapmaya ça-
lıştık, hangi zorluklarla 
karşı karşıya kaldık bun-
ları Giresunsporumuz’un 
büyük ta raf ta rına ve 
kongre üyelerine anlat-
mam gerekiyor. Ayrıca de-

Giresunspor’da zor 
günlerde göreve geldik-
lerini ifade eden Başkan 
Yamak; “Her zaman söy-
lüyorum, bizden daha iyi 
yapacak varsa buyursun 
gelsin. Ben başkanlık ya 
da koltuk meraklısı hiç-
bir zaman olmadım. 
Güçlü bir yönetim çıkar-
sa daha öncede dediğim 
gibi Giresunspor’un her 
kademesinde görev yap-
maya hazırım. Bizim için 
söz konusu Giresunspor 
ise gerisi teferruattır. Gi-
resunspor’u yaşatmaya 
çalışıyoruz. Maalesef 
çok fazla da destek ar-
kamızda göremiyoruz. 
Bu şehrin en önemli mar-
kası olan kulübümüzün 
ayakta kalması lazım. 
Ben tüm kongre üyele-
rinden Pazar günkü top-
lantımıza iştirak etmele-
rini bekliyorum” şeklinde 
konuştu. 

(Mehmet Yaşar)

legelerimizi de dinlemek 
istiyorum. Onların düşün-
celeri de benim için çok 
önemli. Bu nedenle geniş 

katılımlı bir kongre olursa 
çok mutlu oluruz” dedi.
GÜÇLÜ BİR YÖNETİM 

ÇIKARSA
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Bugünler el birliği ile aşılır

Giresunspor'un teknik 
adamı Mustafa Kaplan, ta-
raftarlardan takımın yanın-

da olmaya devam etmele-
rini istedi.

Eyüpspor maçında çok 

şanssız bir yenilgi aldıkları-
nı ifade eden Mustafa 
Hoca; “Yenik duruma düş-
memize rağmen skora 
denge getirmeyi başardık 
ancak gereksiz faul sonra-
sında çok basit bir gol yedik. 
Sonrasında toparlanama-
dık. Yenilgiyi tamamen tec-
rübesizliğimize yazıyoruz. 
Bu takımla, bu oyuncularla 
yola devam edeceğiz. Bu-
günler el birliği ile aşılır. Ta-
raftarımız bu takımın yanın-
da olsun. Biz çok çalışıyo-
ruz ve inanıyoruz ki karşılı-
ğını da alacağız” diye ko-
nuştu. (Sabri Yücel)


